
Zápis 

ze zasedání Výboru Spolku rodičů a přátel školy 

při Základní škola Dřevnická 1790 – Zlín 

ze dne 7. 3. 2023 

 

Program zasedání: 

1. Zahájení Výboru SRPŠ 

2. Finanční hospodaření Výboru SRPŠ 

3. Sběr  

4. Organizační záležitosti školy 

5. Diskuze 

6. Závěr 

 

Ad 1) Zahájení Výboru SRPŠ 

Zasedání Výboru SRPŠ zahájila předsedkyně Výboru paní Blanka Šiková, která přivítala pana 

ředitele a všechny přítomné členy. Mezi členy byla rozeslána prezenční listina, někteří 

nepřítomní členové Výboru se omluvili. 

 

Ad 2) Finanční hospodaření Výboru SRPŠ 

Paní Martina Baďurová, která je pověřena finančním hospodařením SRPŠ, seznámila vše 

přítomné se stavem finančních prostředků: 

• Stav finančních prostředků na bankovním účtu k 7. 3. 2023 činí 207 056, 65 Kč. 

• Příjmy ze sběru za školní rok 2022/2023 doposud činí 20 807,- Kč 

 (k dalšímu navýšení došlo 29. 3. 2023). 

• Příjmy z příspěvků za školní rok 2022/2023 činí 115 050,- Kč. 

• Dosavadní čerpání finančních prostředků za školní rok 2022/2023 činí 47 703, 72 Kč. 

• Plán čerpání pro školní rok 2022/2023 schválen na 203 500,-Kč.  

Zbývá dočerpat 155 796, 28 Kč. 

 

Ad 3) Sběr  

Sběr byl naplánován ještě 2x do konce školního roku. Poprvé již proběhl 29. 3. 2023, další 

bude probíhat v předem jasně stanoveném termínu daném paní učitelkou Gorčíkovou. 

 

Ad 4) Organizační záležitosti školy 

Škola účelově využívá získané finanční prostředky na vybavení školy, které budou přispívat k 

zefektivnění výuky. Pořídila tři multifunkční tabule s pojezdem a dataprojektorem.  



Výbor SRPŠ jednoznačně odsouhlasil pořízení další multifunkční tabule.  

Jednotliví členové Výboru se jednoznačně shodli na tom, že vybrané finanční prostředky, či 

prostředky získané sběrem, by se měly v budoucnu využívat na pořizování na interaktivních, 

multifukčních tabulí a digitalizačních pomůcek, neboť od září je povinnost všech základních 

škol naplňovat digitalizační kompetence. 

 

Dále bylo jednoznačně odsouhlaseno využívat finanční prostředky na polepy vstupu do školy, 

schodů, dveří učeben, chodeb atd. Tato nabídka Barevné školy jednak přispěje k zlepšení a 

zkrášlení interiéru školy, ale velká škála těchto polepů má současně i naukový charakter. 

 

Bylo navrhnuto a jednohlasně odsouhlaseno, aby byl započat výběr příspěvků SRPŠ již v září, 

aby bylo ujasněno účetnictví SRPŠ. Jednotliví účastníci Výboru byli vyzváni, aby na třídních 

schůzkách opět připomenuli zákonným zástupcům žáků, že vybrané finanční prostředky jsou 

vybírány k zvelebení školy a k jejímu celkovému rozvoji, jak po stránce výukové, tak i 

interiérové. 

 

Pan ředitel přislíbil tvorbu konceptu požadovaného vybavení školy, na něhož by Výbor SRPŠ 

mohl svými financemi přispět.  

 

Školní výběh pro žáky je v polovině své realizace, v diskuzi a v jednání jsou také vstupní 

dveře do školy, kdy pan ředitel naráží na argumenty ze strany památkové péče. 

 

Školní jídelnu čeká nutná celková rekonstrukce po 25 letech. 

 

V závěru Zasedání Výboru SRPŠ byla jednotlivým členům představena jazyková učebna 

s novým vybavením nábytku i multifunkční interaktivní tabulí. Tato učebna byla představena 

členům rady města 8. 3. 2023. 

Ad 5) Diskuze 

• Efektivní využívání finančních prostředků Výboru SRPŠ a vytvoření konceptu na 

jejich čerpání. 

 

• Využití nabídky Barevné školy na zlepšení interiéru školy. 

 

• Otázka příliš těžkých tašek pro žáky 1. ročníku. 

 

• Problematika přezůvek 

 

• Organizace sběru 



Ad 6) Závěr 

• Třídní učitelky budou vybírat příspěvky SRPŠ již v měsíci září. 

 

• Pan ředitel vytvoří koncept dovybavení školy, který přispěje k jejímu rozvoji.  

 

• Pan ředitel vznese návrh na nutnou rekonstrukci školní kuchyně. 

 

• Školní výběh je v polovině své realizace.  

 

• Do konce školního roku proběhne ještě jeden sběr pod vedením paní učitelky 

Gorčíkové a pana Olšana. 

 

Závěr – setkání Výboru SRPŠ bylo ukončeno v 18. hod, do 18.30 hod paní Monika Pagáčová 

diskutovala s panem ředitelem ohledně zápisu. 

 

Ve Zlíně dne 13. 4. 2023 

 

Zapsala: Mgr. Monika Pagáčová 

 

Zápis zaslán k diskuzi členům Výboru SRPŠ: 14. 4. 2023 

 

Příloha: Fotografie nové jazykové učebny 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


